
PROTOKOLL nr 7
vid sammanträde den 19/5/58 i Djurgårdens Idrotts
förenings överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Eckerbrant, Rinman, Norén, Lövdahl 
och Liliequist.

Förhindrad: Nordlund.

Ekonomi och skidarrangemang:
§ 49.

I närvaro av till sammanträdet kallade kassören i skidsektionen Einar 
Axelsson genomgicks diverse räkenskaper, bl.a. de för senaste tävlingen i 
Hammarbybacken. Konstaterades utgiftskontot vara i stort sett detsamma 
som bruttointäkterna (c:a 12.000 kr.), vilket beklämmande resultat jämte 
orsakerna till de stora utgifterna senare skulle diskuteras. Sedan även 
skidsekr. E. Nirling infunnit sig och lämnat en del kompletterande upp
lysningar, kunde som en av dessa orsaker anföras dryga utgifter för snö
transporter och arbeten för backens iståndsättande.
Härefter ansåg sig ÖS böra slå fast,

att en tävling med en bruttoinkomst på 12.000 kr. och som trots en 
viss "litenhet” i fråga om arrangemangen inte lämnar ett ordentligt överskott 
ej kan anses fullgott planerad och arrangerad,

att ersättning till egna medlemmar för arbete - även om detta nödvän
diggjort tagande av ledighet från den civila näringen - måste kunna betyd
ligt reduceras i den mån det inte kan honoreras enligt gammal praxis med 
en sillfrukost, en kaffe-kollation eller motsvarande,

att som nu skett och sker utbetalningar göres utan stöd av beslut i 
protokollform ej kan godkännas,

att underrättelse om önskemål i dessa avseenden via kontaktmannen 
borde ha tillställts ÖS för godkännande,

att fakturor av äldre datum presenterats den nye skidkassören, som 
(ovetande om ett tidigare ÖS-beslut om sektionsstyrelsens personliga ansvar 
för dylika ”undanhållna” skulder) låtit betala dem,

att fortsättningsvis den ekonomiska sidan av kommande backtävlingar 
måste omhänderhas av ÖS.

Arvoden inom sektionsstyrelserna:
§ 50.

I anslutning till ovannämnda ekonomiska angelägenheter diskuterades den 
praxis, som vissa sektionsstyrelser börjat tillämpa genom att för sina egna 
ledamöter bevilja arvoden utan att efterhöra Överstyrelsens godkännande. 
För att råda bot mot detta missförhållande, karateriserad som en viss form 
av "självtäkt”, ifrågasattes om inte revisorerna borde mera aktivt inkopp
las för granskning av sådant arvodesbeviljande.

Aktuella namn i skidor:
§ 51.

Sammanträdet övergick härefter till en diskussion och överläggning med 
ytterligare representanter för skid- och slalomsektionerna (Å. Johansson, 
Björn Lindgren, Erland Almkvist och Holger Carlsson) närmast gällande en 
ev. omorganisation av skidarbetet.

Sedan det påtalats att både 1957 och 1958 års sektionsordförande mycket 
ofta, i likhet ned vid dagens möte, lyste med sin frånvaro, kom diskus
sionen så småningom in på frågan om Holger Carlsson som ny ordförande i 
skidsektionen.

Visst motstånd mot ett sådant namnförslag trodde sig Lindgren kunna för
utskicka från en del av de aktiva. Direkt tillfrågade förklarade sig de



närvarande skidstyrelseledamöterna beredda lojalt stödja HC som ledare
i en ev. ny styrelse. HC sade sig beredd ställa upp som kandidat till 
ordförandeposten vid sektionens årsmöte, därest den nuvarande ordföranden 
uttryckt en önskan att träda tillbaka eller stå kvar på annan post inom 
sektionsstyrelsen.
Almkvist meddelade, att slalomsektionen i Arne Rapp tillförsäkrat sig 

en ny ungdomsledare och att sektionen planerade en resa till slalombackar 
i Österrike, för vilket ändamål medel redan anskaffats med 1.200 kr.

Lindgren, som efterlyste en för omkring 5 år sedan förfallen ersättnings
historia på 100 kr., förklarade sig villig svara för en del av ungdomsar
betet inom skidsektionen och för liknande uppdrag nämndes Gösta Dahlberg 
och Sixten Öqvist.
Nirling rapporterade, att skidsektionen avser att börja sin säsong med 

gymnastikövningar omkring 1 sept. 1958.
Holger Carlsson åtog sig att bevaka ansökningstider för olika skidtäv

lingar .

önskemål om årsmöte:
§ 52.

Från olika håll påtalades önskvärdheten av att skidsektionens årsmöte 
utlyses snarast möjligt och föreslogs detta ske någon gång under tiden 
maj-juni 1958.

Ishockey-avslutning:
§ 53.

Inför den till den 24/9 fastställda avslutningsfest en för ishockeyns 
A- och B-lag jämte ledare genomgicks den beställning av plaketter, som 
enligt tidigare ÖS-beslut skall tilldelas årets svenska mästare och styr
elseledamöter. För utdelningen svarar ordföranden.
Nästa sammanträde:

§ 54.
Med anledning av pingsthelgen beslöts att kallelse till nästa samman

träde skall ske direkt till ÖS-ledamöterna.


